
25-3-2024 Vragen n.a.v. de economisch ruimtelijke visie 
 
Van:   
- Frank van Zomeren manager Havenbedrijf van Twente. 
- Hans Bouma adviseur Havenbedrijf van Twente en associatie Port of Twente. 
 

Vraag één: 
Is het bekend hoe de gemeente een actieve rol wil spelen bij de genoemde Modaal shift? 
(Door modal shift van goederen over de weg naar de binnenvaart kan de druk op de wegen 
verminderen. ) 
 
Vraag twee: 
In diverse publicaties wordt bekendheid gegeven aan: "Almelo, 
Waterstad"(https://www.visittwente.nl/over-twente/almelo/ ) 
Vindt de gemeente dat die kreet ook meer kan opgaan voor bedrijfsleven dat afhankelijk is van 
logistiek? 
Zodat, ook vanwege duurzaamheid, de mogelijkheden van de uitgediepte vaarwegen en de 
uitgebreide haven/kade nog beter benut zullen worden. 
 

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.visittwente.nl%2Fover-twente%2Falmelo%2F&data=05%7C02%7Cd.jurgensen%40almelo.nl%7Cdd1cefb55117456f92a208dc4ce45789%7C3ca2f1e75b234cf4858aed08f8f605cd%7C0%7C0%7C638469790802424872%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=OGsAgx86MGOgKxuNxDjd%2FxuAR3u%2B0i539450auYULxQ%3D&reserved=0

